
ZAPISNIK ŽPS – 30. SEPTEMBER 2019 

 
Zap. št. seje:             Dne:     30. 09. 2019 

Pričetek seje:   19.40                 Zaključek seje:  21.00 

  

Prisotni: župnik Boštjan Guček, dr. Bogdan Dolenc, Miha Bevk, Jaka in Danica 

Ložar, Roman Cimerman, Franc Banko 

 

 

 

Odsotni: Manuela Kompara (bolna), Matic Mušič (opravičen), Silvo Batis, Tine 

Rebolj, Jernej Rebolj, Vera Maglica 

 

 
Začetna misel/molitev: 
Dr. Bogdan Dolenc nam je po uvodni molitvi povedal nekaj besed o sv. 
Hieronimu, katerega god smo obhajali ravno na današnji dan – 30. septembra. 
Letos, pa tudi drugo leto, obhajamo Hieronimovo leto ob 1600. obletnici njegove 
smrti. Cerkev ga časti kot prevajalca in razlagalca Svetega pisma ter enega od 
štirih zahodnih velikih cerkvenih učiteljev. V zgodovino se je zapisal predvsem s 
prevodom celotnega Svetega pisma v latinščino. O Sv. Hieronimu je razlagal tudi 
dr. Miran Špelič na Radiu Ognjišču v Radijski katehezi 9. novembra. 
 
Točke dnevnega reda: 

0. Pregled zapisnika – april 2019 

1. Vincencijevi koledarji, donatorstvo, humanitarna akcija 

2. Obisk nadškofa in blagoslov molilnice 

3. November – mesec za rajne 

4. Dekanijska konferenca v Trzinu 

5. Jaslice 

6. Razno 

 

Pregled zapisnika – april 2019: 

ni pripomb – zapisnik sprejet in objavljen na spletu 

  



TOČKE DNEVNEGA REDA - Diskusija/problematika/predlogi/zaključki: 

 

1. VINCENCIJEVI KOLEDARJI, DONATORSTVO, HUMANITARNE AKCIJE 

Cerkev velja za dobro odskočno desko za obveščanje vernikov o 

raznoraznih dogodkih ki se vrstijo v naši bližini pa tudi daleč stran. 

Gospod župnik nas je seznanil, da nas bodo v nedeljo, 13. oktobra, po sveti 

maši nagovorili medicinci iz humanitarne organizacije Kenija 2020. Zbirali 

bodo prostovoljne prispevke za humanitarno-medicinsko odpravo, ki bo 

delovala v Keniji, natančneje v vasici Majiwi na jugozahodu države.  

 

Izkazalo se je, da so nekaj prispevkov vendarle zbrali tudi v naši župniji, saj 

so farani po sveti maši darovali oz. kupovali majice, kape in nakupovalne 

vrečke. 

 

 

2. OBISK NADŠKOFA IN BLAGOSLOV DOMA STAREJŠIH OBČANOV IN 

PRENOVLJENE MOLILNICE 

Gospod župnik nas je seznanil, da nas bo desetega oktobra ob 10. uri 

obiskal g. nadškof Stanislav Zore, ki bo blagoslovil DSO in prenovljeno 

molilnico. Ob tej priložnosti je tudi člane ŽPS povabil, da se udeležimo 

blagoslova in tudi druženja, saj ne gre zgolj za blagoslov pač pa tudi njegov 

prvi uradni obisk v naši župniji. 

 

Članice DSO so nam tudi posredovale nekaj fotografij, katere smo seveda 

objavili tudi na spletni strani in s katerih je razvidno, da je bila slovesnost 

zares lepa. Verjamemo, da je bila še lepše doživeta predvsem s strani 

starejših v domu, saj bodo imeli med drugim od sedaj naprej v kapelici 

vedno tudi Najsvetejše. 

 

3. NOVEMBER – MESEC ZA RAJNE 

November bo namenjen našim rajnim. Kot običajno bo zadaj pri vhodu na 

kor škatla za dar svetih maš našim rajnim. 

 

4. DEKANIJSKA KONFERENCA V TRZINU 

Gospod župnik je naprosil za postrežbo kosila za dekanijske duhovnike na 

dekanijski konferenci v Trzinu 6. novembra. Ob 9h sv. maša, ob 10h 

konferenca, ob 12h kosilo. Na sami seji je bil s strani gospodinj že skoraj v 

celoti sprejet jedilnik, tako da glede tega ni bilo problemov. 

  



5. JASLICE 

Treba je imeti v mislih, da bo potrebno nabrat mah ter se dogovorit, kdo 

bo kaj postoril. Časa ni več prav veliko. Lani je bila izvedba super, in nihče 

ni imel pripomb. Tudi mesto, kjer so bile jaslice postavljene, je bilo 

ustrezno, zato je verjetno tudi letos za razmišljati podobno. 

 

6. RAZNO 

- Ponovno je potrebno pozvati (preko oznanil) gospodinje, katere bi bile 

pripravne za pranje perila in prtov. (To je bilo tudi storjeno in mislim, 

da je bilo že nekaj odziva – v kolikor se motim, me popravite). 

- Čiščenje – ponovna uvedba čiščenje po ulicah. Med drugim bi ulice, 

katere so bile bolj številčne, prišle na vrsto pred večjimi prazniki.  

- V marcu 2020 bomo izvedli volitve ŽPS. Pred tem bo potrebno pripraviti 

volilne lističe in vse drugo, kar se tiče volitev. Obstoječa ekipa končuje 

mandat konec letošnjega pastoralnega leta, medtem ko bodo 

novoizvoljeni člani začeli pet letni mandat v septembru 2020. 

- Gospod župnik nas je seznanil, da bo naslednje leto 30 let od prve 

florijanove maše v Sloveniji. Na dekanijskem sestanku so se duhovniki 

strinjali, da bi imeli osrednjo slovesnost v Trzinu. Medtem se morajo 

domači gasilci zorganizirati, kako bi želeli obletnico obeležiti in seveda 

povabiti sosednja gasilska društva na osrednjo slovesnost v našo 

cerkev, v kolikor bodo za to. Več pa bo znanega verjetno kmalu.  

 

 

Zapisnikar: Miha BEVK 


